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§1. Mötet öppnas av Conny Söder

§2. Dagordning och kallelse till mötet godkändes

§3. Conny Söder valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet

§4. Till justeringsmän valdes Maggan Nilsson och Mats Liljedahl

§5. Verksamhetsberättelse för 2014 gicks igenom och godkändes. Muntlig rapport från styrelsen
om problem med dikningsarbeten söder om järnvägen vilka påbörjades i november 2014 
och där en första besiktning utförts 20 mars 2015. 

§6. Balans- och resultatrapporterna och revisorns rapport diskuterades. 
* Föreningen har hos Uppsala kommun yrkat ett bidrag på 490.361 kronor som ännu ej 
utbetalats på grund av oklarheter kring vissa leverantörsfakturor, bl a fakturor från Lucidor
byggnadsentreprenad till ett värde av ca 150.000 kronor. Utredning pågår.
* Boende på Rosenbackavägen har ej fått avier om medlemsavgifter för 2014  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2014 diskuterades mot bakgrund av oklarheter i fakturor och 
Uppsala kommuns bidrag till föreningen. Två förslag ställdes mot varandra
a. styrelsen beviljas ansvarsfrihet
b. frågan ajourneras till ett extra årsmöte före maj månads utgång då man förhoppningsvis
fått klarhet om ekonomin och även har ett resultat av en efterbesiktning av 
dikningsarbetet söder om järnvägen

Tillförlitlig omröstning kunde ej göras då medlemsförteckning saknades, varvid årsmötet 
beslutade att bifalla förslaget om ajournering av beslutet. 

 
§8.  Behandling av motioner. Styrelsen får årsmötets godkännande att under året eller så snart 

det är möjligt att arbeta med i fallande ordning  
1. Förbättra skolväg Gripensvärds väg mellan Östforavägen och skolan så att barnen har 
en fredad gångväg. Görs i samarbete med Järlåsa i samverkan, Uppsala kommun och 
Trafiksäkerhetsrådet.  
2. Planera in farthinder Sjöstavägen  i samband med asfaltering av Sjöstavägen
3. Dikning Mejerivägen vissa partier där det är dålig avrinning



§9. Årsavgiften fastställdes till oförändrade 700 kr

§10. Lillemor Jansson och Theodora Fredriksson valdes om till styrelseledamöter på två år, 
Suppleanterna Leif Olsson och Lennart Fredriksson valdes om på ett år.

§11. Fastställdes att ersättning/arvode till styrelsen förblir oförändrat för år 2015, ordförande 
1000 kronor/år och övriga styrelsemedlemmar vardera 750 kronor/år.

§12. Jan Helin fick förnyat förtroende som revisor. Förslaget att föreningen även utser en revisor
bland medlemmarna bifölls, dock kunde ingen väljas vid sittande möte. 

§15. Anders Werner och Tage Fredriksson utsågs att ingå i valberedning
 
§16. Övriga frågor

* Rosenbackavägen är i behov av slyröjning. Möjlig lösning är att medlemmarna i Rosenbackaföreningen 
själva utför jobbet och sänder räkning till vägföreningen.

* Styrelsen kallar till extra årsmöte att äga rum före maj månads utgång
* Vid detta möte måste det finnas en förteckning över delägande fastigheter, deras andelstal 

och ägare  
  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Maggan Nilsson Mats Liljedahl


